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Svar på fullmäktigefråga från Karin 
Thomasson (MP) till Bengt Bergqvist 
(S) om Jamtli 
Karin Thomasson (MP) har inkommit med en fullmäktigefråga om Jamtli. Frågan 
ska besvaras av Regionstyrelsens ordförande, Bengt Bergqvist (S).   
 
Karin Thomasson frågar:   

– Hur har majoriteten i Region Jämtland Härjedalen behandlat skrivelsen från 
Jamtli och hur man tänker agera utifrån den? 

Svar på frågan 

Tack för din fråga. 
 
Kommunens beslut om ett förslag om en höjning av anslaget har skett utan samråd 
mellan avtalsparterna. Regionen anser därför att det beslutet inte kan kopplas till 
gällande avtal om Jamtli. 
 
Regionen har tillsammans med Östersunds kommun beslutat om en utredning i 
frågan. Resultatet av den utredningen bör ligga till grund för den fortsatta dialogen i 
samrådet om grundfinansiering av Jamtli mellan Regionen och Östersunds 
kommun. 
 
Däremot välkomnar Regionen kommunens beslut som ett tilläggsanslag utanför 
rådande avtal. 
  
 
/Bengt Bergqvist (S) 
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